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    P R O T O K O L L  Nr.1/2017 
 
Organ: Grååsen Velforening, Styret 
Tid: Mandag 16.1.2017 
Sted: Kolleveien 6 (hjemme hos Irene) 
Møtende: Irene Skavås, Bjørg Irene Kongsbak, Claes Kolstad, Åge Vold og Ivar Vågen 
 
Saker til behandling: 
 
Sak 1. Møteprotokollen for styremøte nr.8/2016 – godkjenning og oppfølging 
Saksopplysninger: a. Protokoll nr.8/2016, jf. vedlegg (er i realiteten godkjent tidligere men 
må undertegnes og følges opp). 
 
Vedtak: Møteprotokollen for styremøte nr.8/2016 godkjennes og undertegnes, som 
grunnlag for oppfølging. 
 
Sak 2. Referatsaker: 
Følende ble referert i møtet: 
2.1. Status bankkonto nr. 1135.05.55120 - saldo pr. 31.12.2016 er kr.103.241,11 (inkl. 
kr.27.000,- som tilskudd fra Sparebankstiftelsen Spydeberg til utvikl. av Aktivitetsområdet). 
2.2. Støy fra trafikken på nye E18 - måleresultater og oppfølging via Helsehuset, Askim 
2.3. Stiene tilknyttet Grååsen - status og utfordringer 
2.4. Sikker kryssing av FV122 / Heliveien - utredning 
2.5. Søknad sendt Spydeberg kommune om tilskudd til tiltak på natur-stiene 
2.6. Eierskap og ansvar for skjøtsel av fellesarealer i Grååsen boområde 
 
Vedtak:  
Det ble en god del diskusjon i tilknytning til pkt.2.5. og de naturstiene som blir inkludert i 
beiteområde for kyr og kalver + pkt. 2.1. om utvikling av Aktivitetsområdet + pkt. 2.6. om 
eierskap og ansvar for skjøtsel av fellesarealer i Grååsen boområde. Referatene i sin helhet 
tas til orientering.  
 
Sak 3. Årsmøte 2017 - forberedelser til møtet mandag 13.2.2017 kl.19:00 
Saksopplysninger: a. Innkalling, b. Sakliste, c. Regnskap, d. Årsmelding, e. Plan for 2017, f. 
Budsjett 2017, f. Medlemskontingent 2017, g. Naturstiene - trekning av gevinster, h. 
Avslutning. 
 
Vedtak: Ulike aspekter ble diskutert. Kasserer Claes utarbeider regnskap 2016. 
Medlemskontingent 2017 foreslås til den samme som for 2016; kr.200,-. Styreleder 
utarbeider utkast til innkalling m/sakliste + dokumenter til de nevnte sakene a-f ovenfor til 
styremøtet 13.2.2016. 
 
Sak 4. Aktivitetsområdet - plan / mobilisering til dugnad 
Saksopplysninger: a. Plan, b. Budsjett, c. Dugnad 
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Vedtak:  
Saken ble diskutert. Det var mye fokusert på sikkerhet i de apparatene som skal lages. 
Miljøkomiteen bes ta ansvaret med organisering av dugnaden, som bør gjennomføres så 
snart snø og tele er borte i det aktuelle området. Det fylles opp med hugget flismasse (fra 
depoter), som sikkerhet, under aktuelle apparater. 
 
Sak 5. Batteristien - vedlikehold / plan  
Saksopplysninger: a. Status, b. Plan for vedlikehold og noe oppgradering 
 
Vedtak:  
Miljøkomiteen har "Batteristien" blant sine oppgaver. Det er behov for oppgradering på 
noen punkter gjennom hele stien (oppbygging og dosering) + påføring av subbus der det er 
slitt. Miljøkomiteen bes ta ansvaret med organisering av dugnaden, som bør gjennomføres 
så snart snø og tele er borte. 
 
Sak 6. Naturstiene - vedlikehold / plan 
Saksopplysninger: a. GVFs naturstier er: Løkenstien, Elgstien, Rådyrstien og Sollistien, b. 
Elgstien er sterkt berørt av grunneier Gunnar Åsvestad sin skogshugst sommeren 2016 + 
Lions-stien mellom gamle Fossum bro og Grååsen (tidligere Lions-hytte på Vidaråsveien 4). c. 
GVF har søkt Spydeberg kommune om tilskudd til oppgradering av Elgstien, både som en 
konsekvens av den gjennomførte tømmerhugst sommeren 2016, og det faktum at 
grunneieren vil gjerde inn sitt tidligere skogsområde og benytte det som beite for 60 kyr + 40 
kalver. 
 
Vedtak:  
1. Sti-komiteen anmodes om å gjennomføre aktuell rydding, og eventuell justering av sti-
traceen, for sikker og inspirerende bruk av alle stiene, inklusive Elgstien.  
2. For Elgstien må det tas tilstrekkelig hensyn til grunneierens krav og sikkerhet både for folk 
og kreatur. 
 
Sak 7: Grååsen boområde - plan for utvidelse med 9 nye boliger / innspill til Spydeberg 
kommune. 
Saksopplysninger: a. Grunneieren til Løken g.nr.29 b.nr.3 v/Bygghuset AS har under arbeid 
en revidert plan for utvidelse av Grååsen boområde mot øst med 9 nye boligtomter, b. 
Spydeberg kommune venter planen oversendt i nærmeste fremtid. 
 
Vedtak:  
1. Grååsen Velforening vil følge opp den aktuelle saken, både når det gjelder konsekvensen 
for de tilgrensende boligeiendommene i Grååsen, og for konsekvenser for den eksisterende 
infrastrukturen til/fra disse tomtene/boligene.  
2. GVF vil både kreve grundig faglig analyse av konsekvenser, og at utbygger f.eks. må betale 
et vederlag (tilsvarende hva de opprinnelige tomtekjøperne i Grååsen betalte, og oppjustert 
til dagens prisnivå) til et kommunalt fond for eventuell fremtidig oppdimensjonering og 
vedlikehold.  
 
Sak 8: Eventuelt  
Følgende spørsmål ble tatt opp: 
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8.1. Fastsetting av neste styremøte: Mandag 30. januar 2017 kl.19:45, hjemme hos Ivar, 
Vidaråsveien 8. 
8.2. Utredningskomite for sikker kryssing av FV122/Heliveien: Ivar forespør Monica Melum 
(Svar: hun kan ikke før sommeren 2017, men er ellers positiv). (Det samme svaret har vi fått 
fra Geir Dahlhus i Hushagasvingen). Hva gjør vi; utsetter eller finner andre personer å 
spørre? 

                            ooOoo 
 
Protokollen godkjennes av styreleder sammen med 2 fra styret, som deltok på møtet. Møtet 
hevet. 
 
Underskrifter: 
 
____________________    ____________________  ____________________ 
styreleder   styremedlem    styremedlem 


